

the government-assumed cost of the trip (b) for what purpose was the trip made?

No. 286—Mr. Munro (Esquimalt—Saanich)—December 16, 1983

1. Of the \$53,264 in travelling expenses received by the Minister of Supply and Services during the fiscal year 1981-82, what amount was paid for (a) travel and to what cities (b) accommodation and in what cities (c) travel and accommodation for accompanying staff and other personnel and what were their names?

2. What was the purpose of each trip (i.e. a visit to the constituency or Ministerial business)?

3. If all the foregoing expenditures related to travel by commercial airlines, what additional trips, if any, were made by government-owned aircraft and, in each case (a) what was the government-assumed cost of the trip (b) for what purpose was the trip made?

No. 287—Mr. Munro (Esquimalt—Saanich)—December 16, 1983

1. Of the \$14,350 in travelling expenses received by the Honourable Senator Stollery (\$8,340 as Parliamentary Secretary to the Minister of Communications and \$6,010 as Parliamentary Secretary to the Secretary of State) during the fiscal year 1981-82, what amount was paid for (a) travel and to what cities (b) accommodation and in what cities (c) travel and accommodation for accompanying staff and other personnel and what were their names?

2. What was the purpose of each trip (i.e. a visit to the constituency or Ministerial business)?

3. If all the foregoing expenditures related to travel by commercial airlines, what additional trips, if any, were made by government-owned aircraft and, in each case (a) what was the government-assumed cost of the trip (b) for what purpose was the trip made?

No. 288—Mr. Munro (Esquimalt—Saanich)—December 16, 1983

1. Of the \$10,504 in travelling expenses received by the honourable Member for Etobicoke North as Parliamentary Secretary to the Minister of Energy, Mines and Resources during the fiscal year 1981-82, what amount was paid for (a) travel and to what cities (b) accommodation and in what cities (c) travel and accommodation for accompanying staff and other personnel and what were their names?

2. What was the purpose of each trip (i.e. a visit to the constituency or Ministerial business)?

3. If all the foregoing expenditures related to travel by commercial airlines, what additional trips, if any, were made by government-owned aircraft and, in each case (a) what was the government-assumed cost of the trip (b) for what purpose was the trip made?

No. 289—Mr. Munro (Esquimalt—Saanich)—December 16, 1983

1. Of the \$16,284 in travelling expenses received by the honourable Member for Burin—St. George's (\$13,615 as

combien en a-t-il coûté au gouvernement, b) quel était le but du voyage?

N° 286—M. Munro (Esquimalt—Saanich)—16 décembre 1983

1. Sur les \$53,264 que le ministre des Approvisionnements et Services a reçus en frais de déplacement au cours de l'année financière 1981-1982, combien a-t-on payé en frais a) de déplacement et vers quelles villes, b) de logement et dans quelles villes, c) de déplacement et de logement du personnel l'accompagnant ou d'autres employés et quel était leur nom?

2. Quel était le but de chaque voyage, comme se rendre dans sa circonscription ou remplir des fonctions officielles?

3. Si toutes ces dépenses ont trait à des voyages sur des lignes aériennes commerciales, quels voyages supplémentaires a-t-il faits en avion du gouvernement et, dans chaque cas, a) combien en a-t-il coûté au gouvernement, b) quel était le but du voyage?

N° 287—M. Munro (Esquimalt—Saanich)—16 décembre 1983

1. Sur les \$14,350 que le sénateur Stollery a reçus en frais de déplacement (\$8,340 à titre de secrétaire parlementaire du ministre des Communications et \$6,010 à titre de secrétaire parlementaire du Secrétaire d'État) au cours de l'année financière 1981-1982, combien a-t-on payé en frais a) de déplacement et vers quelles villes, b) de logement et dans quelles villes, c) de déplacement et de logement du personnel l'accompagnant ou d'autres employés et quel était leur nom?

2. Quel était le but de chaque voyage, comme se rendre dans sa circonscription ou remplir des fonctions officielles?

3. Si toutes ces dépenses ont trait à des voyages sur des lignes aériennes commerciales, quels voyages supplémentaires a-t-il faits en avion du gouvernement et, dans chaque cas, a) combien en a-t-il coûté au gouvernement, b) quel était le but du voyage?

N° 288—M. Munro (Esquimalt—Saanich)—16 décembre 1983

1. Sur les \$10,504 que l'honorable député d'Etobicoke-Nord, à titre de secrétaire parlementaire du ministre de l'Énergie, des Mines et des Ressources, a reçus en frais de déplacement au cours de l'année financière 1981-1982, combien a-t-on payé en frais a) de déplacement et vers quelles villes, b) de logement et dans quelles villes, c) de déplacement et de logement du personnel l'accompagnant ou d'autres employés et quel était leur nom?

2. Quel était le but de chaque voyage, comme se rendre dans sa circonscription ou remplir des fonctions officielles?

3. Si toutes ces dépenses ont trait à des voyages sur des lignes aériennes commerciales, quels voyages supplémentaires a-t-il faits en avion du gouvernement et, dans chaque cas, a) combien en a-t-il coûté au gouvernement, b) quel était le but du voyage?

N° 289—M. Munro (Esquimalt—Saanich)—16 décembre 1983

1. Sur les \$16,284 que l'honorable député de Burin—Saint-Georges a reçus en frais de déplacement (\$13,615 à titre de